
 
Zapisnik i odluke 

Redovne godišnje skupštine Saveza 
Zagrebačkog badmintonskog saveza 

održane 24. veljače 2011. u Domu sportova, Zagreb, od 18 do 19.45 h. 
 

 

 

Nazočni:  
predsjednica Saveza - Lidija Petrinović Zekan 
BK Max – Svjetlana Lukač Pavlinić, Tina Petranović 
BK Nika - Ivanka Pokorni,  
BK Purger - Zlatko Šavor, Damir Vadla, 
BK Stella - Željko Miškulin, Ines Krpan,  
BK Zagreb Maksimir - Silvio Jurčić,  
HBK Max - Igor Kraljić, Melanija Grubić Sutara. 
Izočni: BK Medvedgrad 1998, BK Ružmarinka, BK Silent.  
Također nazočan: Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 

 
Predsjednica Lidija Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i predstavila dnevni red. 
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 1.1 izbor  
PPZ predložila je da u Verifikacijski odbor uđu Ivanka Pokorni kao predsjednica te Željko Miškulin i Silvio 
Jurčić kao članovi. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 

1.2 izvještaj o kvorumu  
Verifikacijski odbor izvijestio je da se u članstvu Saveza nalazi devet udruga, što znači da kvorum čini 
deset skupštinara. Budući je nazočno 11 skupštinara kvorum je zadovoljen, a natpolovičnu skupštinsku 
većinu čini 6 skupštinara. 
 
1.3 usvajanje dnevnoga reda  
Budući da nije bilo dopuna PPZ je stavila dnevni red na glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 

2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2010. 
Budući da na ovaj akt nije bilo primjedbi PPZ predložila je da se isti ovjeri. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
  
3. Usvajanje Izvješća za godinu 2010. 
Nakon uvoda PPZ kraći pregled izvješća dao je tajnik Cvetnić (TC). Istaknuo je da je protekla godina bila 
godina najviših ostvarenih rezultatskih uspjeha pa tako i ostvarenih kategorizacija. Istodobno nakon dužeg 
perioda i financijski je dio plana odrađen stopostotno, što je u odnosu na ranije godine, a osobito na 2009. 
velik i ohrabrujuć napredak. 
  
3.1 Programski izvještaj 
U raspravi načelnu je primjedbu dao skupštinar Šavor naglasivši da prelasci kategoriziranih igrača iz kluba 
u klub odnose i novac klubu iz kojeg igrači odlaze odnosno u kojem su kategorizacije stekli. Iako je u 
raspravi naglašeno da svaki klub ima na raspolaganju mogućnost da svoja prava zaštiti ugovorom sa 
igračima, više je nazočnih bilo stava da ZŠS-u treba skrenuti pozornost na taj problem tim prije što je u 



tijeku rad na novim kriterijima ZŠS-a. PPZ je predložila da Upravni odbor formulira prijedlog u tome smislu 
i pošalje dopis ZŠS-u. 
  
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
  
U nastavku nazočni su se usuglasili uz navode iz izvješća te je PPZ dala izvješće na usvajanje. 
  
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
3.2 Financijski izvještaj 
TC ukratko je predstavio izvješće u kojem je prikazan kompletan promet preko računa po programskim 
stavkama. Budući nije bilo konkretnih primjedbi PPZ dala je izvješće na usvajanje. 
  
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
4. Prijedlog plana rada Saveza za 2011. 
Nakon uvoda PPZ kraći pregleda plana dao je tajnik Cvetnić (TC), naglasivši da je i ovogodišnji plan u 
velikoj mjeri donesen prepisivanjem lanjskih razrada što je dosta demotivirajuće, ali da je nada u novim 
kriterijima ZŠS-a koji bi trebali biti dostupni već polovicom ove godine. 
  
4.1 Programski plan 
U raspravi oko programskoga plana TC naglasio je potrebu da se i drugi razvojni program - angažman 
vrhunskih trenera - prebaci na razinu kluba nositelja programa, dotično BK Medvedgrad 1998 čime bi se 
djelomično kompenziralo neadekvatno praćenje kluba koji je nositelj kvalitete u Savezu. Skupštinar Kraljić 
ukazao je na potrebu da Savez dade jači podršku vraćanju školskoga badmintona u programe ZŠS-a, a 
odbornici su upozorili na neažurirane dijelove plana za OC 2008-12. S tim dopunama PPZ dala je Plan na 
izglasavanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3).  
  
4.2 Financijski plan 
Kraće objašnjenje financijskoga plana dao je TC objasnivši način na koji će se kompenzirati smanjena 
plaća trenera Mao Honga, te preostala dugovanja iz 2010. Nakon kraće rasprave PPZ je dala Financijski 
plan na izglasavanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3).  
  
5. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine 
TC izvijestio je da su za dva ispražnjena mjesta stigle dvije kandidature – BK Stelle za Ines Krpan i HBK 
Maxa za Melaniju Grubić Sutara. 
 
5.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
Ivanka Pokorni je u ime Verifikacijskog odbora izvijestila da su obje kandidature valjane, te je Verifikacijski 
odbor podijelio glasačke listiće. 
 
5.2 Izbor nedostajućih članova Upravnoga odbora Saveza 
Prebrojavanjem glasova Verifikacijski je odbor ustanovio da su obje kandidatkinje jednoglasno izabrane u 
Upravni odbor Saveza (odluka 4). 
 
5.3 Izbor stegovnoga suca Saveza 
PPZ izvijestila je da za ovo mjesto nije bilo kandidatura. 
 
6. Razno 
Budući pod ovom točkom nije bilo prijedloga PPZ zaključila je sjednicu. 
 
 



Odluke: 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2010.  
 
2. Usvajaju se programsko i financijsko izvješće za 2010. Upravni odbor zadužuje se da ZŠS 

upozori na pojavu da klubovi, u kojima kontinuirano nastaju kvalitetni igrači podmlatka, odlaskom 
tih igrača u druge klubove gube financijsku podršku ZŠS-a.  

 
3. Plan rada Saveza i financijski plan za 2011. prihvaćaju se sa sljedećim dopunama:  

- program vrsnih trenera prebacuje se nositelju programa BK Medvedgradu 1998; 
- Upravni odbor zadužuje se da ispred ZŠS-a pruži podršku programima školskog 

badmintona; 
- u Plan za OC 2008-12., stavka 2.1, dodaju se igračice Dorotea Sutara i Dora Dragčević; 
- Upravni odbor zadužuje se za razradu preostaloga iznosa sa stavke Natjecanja. 

 
4. Na upražnjena mjesta u Upravnom odboru Saveza izabiru se Ines Krpan i Melanija Grubić Sutara.  
 

 
  

dr. sc. Lidija Petrinović Zekan, 
predsjednica Saveza  

  
 


